
 

 

REFERAT 

Fra styremøte i Harstad Båtforening. 

Nr: 8/2022 

 
Tid 4.september 2022 kl. 18:00 Sted Karlotbrygga 

  Referent  

 

Deltakere Sissel Olsen, Mona Jensen, Frode Bygdne og Oddvar Teigland, Svein Ole 

Karlsen, Trond Henningsen og Ingar Paulsen 

Meldt forfall  

  

Tiltredende  

Kopi sendt  

Neste møte  

 

INNHOLD 
 

18-2022 Litt administrativt 

Gjennomgang møteplan og litt justering for at alle skal kunne 

delta. 

Leder/ styre 

Sissel 

19-2022 Gjennomgang av tidligere saker, hva skal vi ta tak i 

Dieselkai 

- Drivstoffbrygga 

- Havnesjefen sjekker pris på ny brygge.  Vi trenger en 

sikker og god kai, forsøker å få dette på plass før vinteren.  

Styret har vurdert ny dieselkai opp mot plan for indre 

havn, og finner at det ikke er konflikt her, selv om det i 

plan for indre havn beskrives en mulighet for en kai langs 

fjæra fra slippen og ut. 

 



Kontakt med seilforeningen 

Vi inviterer styret i seilforeningen til et møte for å se på felles 

utfordringer og muligheter. 

Følge opp kamera og nøkkelsystem 

Vi må etterlyse konklusjon fra utvalget knyttet til kjøp av kamera.  

Nytt system må plass snarest. 

Vi følger opp kjøkken og badet på underhuset 

Det er laget noen forslag.  Styret følger opp fremover. 

Høstfest 

22.oktober – Mona forsøker å skaffe festkomite. Vi lar arr 

komiteen bestemme meny. 

Gamle båter med lite/ ikke ettersyn 

Vi har noen båter som ikke blir ettersett i tilstrekkelig grad. Vi 

viser til havnereglementet og varsler om at båtene må etterses/ 

tas på land/ følges opp. 

20-2022 Litt om økonomi og system 

Bra omsetning på drivstoff i kroner. Volumet ikke klart. Litt 

utestående på medlemmer. Vi har 1,6 på sparekto og penger 

samtidig penger til å betale drivstoff.  Foreningen har overskudd 

pr utgangen av juni. 

PO og HAvnami fungerer mi fungerer.  Det har vært litt krøll med 

Havnami og slippen, men resten fungerer problemfritt. 

Investeringen var absolutt verd pengene. 

Kasserer 

21-2022 Justering båtplasser på brygge 1 

Noe diskusjon om habilitet ifm at styremedlemmer står på 

venteliste for større båtplass.  Det ble konkludert med at dette 

ikke er en utfordring i forhold til å diskutere forhold i havna. 

Tidligere praksis der dette var en ekskluderende faktor ble 

gjennomgått, men det sittende styret mener den gamle praksisen 

var for streng.  Et styremedlem kan naturligvis aldri delta på 

behandling av egen sak.  Det ble ikke votert over dette, men alle 

gav sin tilslutning vurderingen. 

Havnesjef Svein Ole fortsetter å tegne opp de andre kaiene 

sammen med Andreassen og forsøker å lage en felles løsning for 

hele havna, slik at det i størst mulig grad blir tatt hensyn til en 

helhetlig løsning så langt som mulig. 

Havnesjef 



For å skape litt handlingsrom, har havnesjefen ventet litt med 

tildeling av noen plasser, slik at det blir mulig å gjøre noen bytter i 

forbindelse med omorganiseringen. 

 

 


